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Abstract (en)
The stage has a set of fixed blades (2) connecting an inner collar (4) to an outer collar, where the exterior collar is realized by a composite material.
The fixed blades have attachment platforms (7) with flat surfaces that co-operate with multiple juxtaposed flat facets. The flat facets are located
on the inner face of the outer collar in order to ensure a flat type contact fixation between the fixed blades and the outer collar. The platforms
are positioned side by side so as to present a continuous smooth surface to the airflow. An independent claim is also included for a method for
manufacturing a rectifier stage for a turbine engine.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à un étage redresseur de turbomachine comportant un ensemble d'aubes fixes (2) reliant une virole intérieure
(4) à une virole extérieure (5), lesdites aubes fixes comportant des plate-formes (7) de fixation présentant des surfaces planes coopérant avec une
pluralité de facettes planes juxtaposées, lesdites facettes planes se trouvant sur la face interne de la virole extérieure (5) afin d'assurer une fixation
avec un contact de type plan/plan entre les aubes fixes (2) et la virole extérieure (5).
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